
Obecný úrad   Dolné Obdokovce   951 02 

 

 

Z á p i s n i c a 

z 4.zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dolných Obdokovciach, ktoré sa konalo 13.4.2007 

v zasadacej miestnosti OcÚ o 18.00h 

 

 

Prítomní: Starosta obce: Zoltán Gyepes 

                Poslanci OZ: Jozef Balko, Ľudovít Gyepes, Štefan Hamar, Tibor Tóth,  

                                     Ing. Gejza Varga 

                Kontrolór: František Gyepes 

 

 

 

Program: 

1. Zahájenie a procedurálne veci OZ 

2. Kontrola plnenia uznesenia predchádzajúceho zasadnutia 

3. Schválenie rozpočtu na rok 2007 

4. Uznesenie OZ 

5. Záver 

  

 

1. Zahájenie 

Riadne zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a všetkých prítomných privítal starosta 

obce Zoltán Gyepes. 

Poslanci OZ schválili návrhovú komisiu:   Ing. Gejza Varga 

           Jozef Balko 

      Ľudovít Gyepes 

a overovateľov zápisnice:  Štefan Hamar 

           Tibor Tóth. 

2. Kontrola uznesenia  

15. Prevádzkový poriadok pohrebiska 

16. Finančnú komisiu v zložení: Ing. Gejza Varga – predseda, Jozef Balko, Štefan Bene, 

Ľudovít Gyepes, Štefan Hamar, Ing. Dušan Lydik, Tibor Tóth. 

17. Komisiu pre šport a kultúru v zložení: Tibor Tóth – predseda, Štefan Szabó, Štefan Lauro, 

Anton Tóth, Ladislav Nagy, zástupcov kultúry doplní. 

18. Komisiu stavebnú v zložení: Ing. Dušan Lydik – predseda, Jozef Balko, Štefan Bene, 

Ľudovít Gyepes, Štefan Hamar, Tibor Tóth, Ing. Gejza Varga. 

19. Komisiu sociálnu v zložení: Jozef Balko – predseda, Ing. Gejza Varga, Ladislav Bene, 

Silvester Patai. 

Všetky uznesenia platia.    

3. Rozpočet r. 2007 

G. Varga – kuka nádoby nakupujeme za 900,- Sk, predávame obyvateľom za 300,- Sk, na tom 

je obec stratová, navrhuje predávať kuka nádoby za 600,- sk/ks. J.Balko: navrhuje kuka 

nádobu predávať za 500,- Sk/ks. Ľ.Gyepes – ľudia nebudú chcieť kupovať nádoby a budú 

smeti vyvážať do chotára. Starosta – navrhuje odložiť tému, v spolupráci s firmou Envigeos 

v rámci Združenia obcí pre separovaný zber je podaná žiadosť o dotáciu, ak ju schvália, budú 

zakúpené smetné nádoby  a pridelené do každého rodinného domu. T.Tóth – sledovať, aby 

nikto nekupoval tri nádoby za rok, aby to obyvatelia nezneužívali a nekupovali aj pre iných 
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do druhých obcí.  Starosta – napr. každých päť rokov možnosť zakúpiť novú nádobu. Tiež 

navrhuje, aby smetné nádoby na separovaný zber – papier, sklo – pri požiarnej zbrojnici 

neboli iba v prenájme, ale zakúpiť nádoby na separovaný zber. Sociálne služby – zrušiť 

opatrovateľské služby, vybavuje sa opatrovanie cez ÚPSVaR. G. Varga – výdavky na 

prenájom sú nižšie ako na zakúpenie smetných nádob. Keď nám bude pridelená dotácia na 

autobusové zastávky, navrhuje peniaze na to pridelené v rozpočte využiť na úpravy cintorína.  

Š.Hamar – je nutné kúpiť drtičku za 250.tis., mohla by byť aj lacnejšia. Starosta – lacnejšia 

menej vydrží, keď investovať, tak do kvality. T.Tóth – radšej kúpiť drahšiu a s väčšou 

kapacitou.  

G.Varga – nielen znižovať výdavky v rozpočte, ale pokúsiť sa zvýšiť príjmy, napr. za smeti 

zvýšiť poplatok, alebo nech firma odváža len raz za dva týždne, nie týždenne. Starosta – 

zatiaľ nechať po starom, vo VZN o separovanom zbere odpadu sa spresnia všetky údaje.  

G. Varga – keď sa podarí vyriešiť iná forma opatrovateľskej služby ako doteraz, zvyšok na 

ten účel v rozpočte určených financií využiť na iné účely. Už v predchádzajúcich obdobiach 

i teraz zastáva názor, že spoločenské organizácie by mali na seba aj zarobiť a obec iba doplní 

chýbajúci rozdiel financií. Obec by nemala finančne dotovať celú činnosť spoločenských 

organizácií.  

Starosta – obec by mala v krátkej dobe získať frézovaný asfaltový materiál, z ktorého by sa 

mohlo podariť upraviť cestu do Čeľadíc popri firmách Drevar a Agrofors, aby tadiaľ  mohli 

prechádzať autá, čím sa skráti dĺžka cesty do viacerých miest. G. Varga – ak by bolo dosť 

materiálu, aj cestu do viníc by sa malo upraviť, ale najmä cestu do Čeľadíc. Ľ. Gyepes – v lete 

by sa mali robiť úpravy, keď je teplo, frézovaný materiál zavalcovať. Š.Hamar – návrh pri 

výdavkoch do 100 tis. Sk rozhodne starosta bez OZ, nad 100 tis. Sk so súhlasom OZ. 

 

Návrh na hlasovanie: rozpočet 2007. 

Hlasovanie: jednohlasne schválený. 

 

5. Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným za účasť a ukončil zasadnutie OZ. 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Štefan Hamar ..... …………………………….. 

 

Tibor Tóth ……………………………………. 
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4. Uznesenie OZ zo dňa 13.4.2007 

 

O Z   s c h v á l i l o : 

20. Rozpočet r. 2007 

 

 

 


